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§ 1
Godkännande av dagordning samt val av justerare och 
dag för justering 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutade att utse Ole-Jörgen Persson (M) och 
Rashid Mohammed (V) att justera dagens protokoll. 
Stadsdelsnämnden beslutade vidare att protokollet ska justeras 
den 22 juni 2020.
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§ 2
Svar på remiss om motion om en sammanhållen skoldag 
för alla 
ST 2020/267

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 
tjänsteutlåtandet som svar på motionen.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat en motion (KS 2019/1463) från 
Olle Burell (S) angående en sammanhållen skoldag för alla.

Socialdemokraterna vill utreda en modell som syftar till en 
sammanhållen skoldag för elever i grundskolan hela vägen från 
förskoleklass till årskurs nio. Det handlar om att se skoldagen, 
inklusive fritidshem och fritidsklubb, som en helhet. Samverkan 
mellan skola, fritids, kulturskolan och idrottsföreningar är grunden i 
modellen och syftar till att eleverna ska erbjudas meningsfulla 
aktiviteter.

Förvaltningen delar motionärens uppfattning att samverkan mellan 
skola, fritids, kulturskola, fritidsgårdar och idrottsföreningar är 
viktigt och en möjlighet att erbjuda elever både stöd i utbildningen 
och en stimulerande fritid.

Förvaltningen anser dock att det är viktigt att värna rektors uppdrag 
att vara skolans pedagogiska ledare och att intentionerna i motionen 
kan uppnås inom ramen för den upparbetade samverkan som redan 
finns där skolan har en avgörande roll.

 
Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus Andersson 
(MP) Linn Bessner (C) och tjänstgörande ersättaren Lars Hallberg 
(KD) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 
förslag.
 
Rashid Mohammed (V) och Anna Jonazon (S) lade fram ett eget 
förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 
det.
 
Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 
nämnden hade beslutat att anta M+ L+ MP+ C+ KD:s förslag.
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Reservation 
Reservation anmäldes av Rashid Mohammed och Anna Jonazon för 
eget förslag:
 
"Förslag till beslut

1. Att tillstyrka motionen
2. Att därutöver anföra

Alla elever har rätt till en bra skolgång i en välfungerande skola. 
Motionen innehåller förslag på hur skolans verksamhet kan 
utvecklas i en mer jämlik riktning med hjälp av en större helhetssyn 
på skoldagen. Det handlar i grunden om att se skoldagen, inklusive 
fritidshem, fritidsklubb och lärfritids, som en enhet.
Vi är glada att förvaltningen delar vår bild av att skolans 
fritidsverksamhet är en viktig motor för att utjämna skillnader 
mellan barns olika förutsättningar till en meningsfull fritid.
Vi tror att dessa verksamheter fyller viktiga funktioner utöver att 
erbjuda barnomsorg. Den lärande verksamheten som bedrivs efter 
skoltid kan vara minst lika viktigt för ett barns utveckling som 
skoltiden i sig. Generella insatser, som exempelvis läxläsning, 
gagnar alla elever men kan vara helt avgörande för de som riskerar 
att halka efter.
Vi vill se samarbete med kulturskola, civilsamhälle och föreningsliv 
för att bättre integrera fritidsverksamheterna i skolan. För de yngre 
barnen stärker det möjligheten att kunna utöva en idrott eller spela 
ett instrument, när aktiviteten sker i nära samarbete med skolan. 
Alla har inte föräldrar som kan skjutsa till fotbollen eller 
pianolektionen. Ett bättre samarbete kan avhjälpa sådana hinder.
Vi anser att även högstadieungdomar bör ha tillgång till 
fritidsverksamhet i skolans regi. Även om man är stor nog att klara 
sig själv på eftermiddagen finns det många fördelar med aktiviteter 
ordnade i skolans regi. För många föräldrar är det en trygghet att 
barnet eller ungdomen är just i skolan. Därför är det också viktigt 
att det är rektorn som ansvarar för den sammanhållna skoldagen. 
Det ger en trygghet och en tilltro som kan behövas för att föräldrar 
ska tillåta sina barn att delta i aktiviteter efter skolan. Vi är 
medvetna om att rektorernas arbetsbelastning är hög men tror att 
med rätt organisation och rätt resurser kan skolornas 
fritidsverksamhet utvecklas ytterligare.
I vår budget för 2020 lade vi fram ett förslag om lärfritids. Vi 
föreslog en modell som riktar sig till de senare årskurserna i 
grundskolan med utökad läxläsning och läxhjälp och där samverkan 
med kringliggande samhälle stärks. Vi anser att modellen med 
lärfritis kan införas genom pilotverksamhet på ett antal skolor med 
högt socioekonomiskt index. Detta är ett exempel på vad som skulle 
kunna ingå i en utredning och utvecklad fritidsverksamhet.
Naturligtvis pågår redan mycket bra verksamhet runt om i stadens 
fritidshem och fritidsklubbar. Samverkan med civilsamhälle och 
föreningsliv finns på flera platser. Vi menar dock att sådan 
verksamhet inte ska ske inom ramen för enskilda projekt eller 
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beroende av enskilda föreningars välvilja. Vi vill se en 
stadsövergripande utveckling av skolornas fritidsverksamhet, där 
också grundskolans äldre årskurser inkluderas. Därför anser vi att 
en fördjupad utredning behöver göras. På så sätt kan erfarenheter 
utbytas och vi kan säkerställa att kunskapsbaserade arbetssätt 
präglar fritidsverksamheten i hela staden".

Handlingar i ärendet
 299852 (Godkänd - R 1) Motion om en sammanhållen 

skoldag för alla
 ST 2020/267-1.1 Bilaga - Motion om en sammanhållen 

skoldag för alla
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§ 3
Inhyrning av förvaltningskontor för Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning, fastigheten Stranninge 1 
Genomförandeärende
ST 2019/463

Beslut 
att bifalla förvaltningens förslag till beslut
att därutöver uppdra åt förvaltningen att säkerställa att högsta 
möjliga miljöprestanda uppnås i samband med ombyggnationen
Först och främst vill vi framhålla att det är med stor glädje vi nu går 
till beslut om ett nytt förvaltningshus för stadsdelsförvaltningen, 
beläget i centrala Tensta.
Detta är viktigt för att öka tillgängligheten för stadsdelens alla 
invånare, för att skapa mer liv och rörelse i centrala Tensta och för 
att visa att vi vill utveckla stadsdelen.
Det är också av yttersta vikt att miljötänk vävs in redan från början 
för att skapa optimala lösningar - det gäller särskilt val av 
byggnadsmaterial, val som görs för energibesparing och 
egenproduktion av energi, för effektiv värme, kyla och ventilation, 
och för att avfallshantering och källsortering ska vara enkel och 
ändamålsenlig för dem som ska arbeta i huset och för besökare. 
Kloka val i byggskedet betalar sig.

Sammanfattning av ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning sitter i idag i lokaler på 
Fagerstagatan 13-15 i Lunda industriområde. Vid kommande 
hyresförhandling är det sannolikt att hyran kommer att öka kraftigt. 
Förvaltningen har under många år letat efter en ny lokal för 
förvaltningskontoret då det nuvarande läget är isolerat. Det finns en 
önskan att förvaltningskontoret ska ligga närmare ett större centrum 
för bättre tillgänglighet och närhet till medborgarna. I detta ärende 
föreslås att Spånga-Tensta flyttar sitt förvaltningskontor till Micasas 
fastighet Stranninge 1, på Elinsborgsbacken, nära Tensta centrum. 
Fastigheten har tidigare varit servicehus, men har tömts då behovet 
av renovering är stort. Micasa söker ett tillfälligt bygglov på 10+5 
år, renoverar och anpassar lokalerna efter Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltnings behov, med arbetsplatser, mötesutrymmen och 
en publik del med besöksrum och reception för medborgare och 
andra besökare. Under hyrestiden finns tillfälle för Micasa att 
ansöka om ändrad detaljplan för att möjliggöra ett permanent lov 
för kontor i fastigheten.

 
Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus Andersson 
(MP) , Linn Bessner (C) och tjänstgörande ersättaren Lars 

Sida 6 (26)



Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Protokoll nr 6/2020

2020-06-16

Hallberg (KD) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det.
 
Tjänstgörande ersättaren Karin Ploen (Fi) och Ghazal Saberian 
(SD) anslöt sig till M+L+MP+C+KD:s förslag.
 
Rashid Mohammed (V) och Anna Jonazon (S) ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.
 
 
Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 
nämnden hade beslutat att anta M+ L+ MP+ C+ KD:s förslag.

Handlingar i ärendet
 297815 (Godkänd - R 1) Inhyrning Spånga-Tensta 

förvaltningskontor, fastighet Stranninge 1
 297154 Bilaga 3 planlösning
 295807 Bilaga 1 - Hyresoffert genomförandebeslut
 299492 Bilaga 2 Förslag kostnads- och ansvarsfördelning 

lokalanpassning Stranninge HS(296033) (0)
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§ 4
Genomförandebeslut gällande stödboendet 
Elinsborgsbacken 7 
ST 2020/118

Beslut 
att bifalla förvaltningens förslag till beslut
att därutöver uppdra åt förvaltningen att säkerställa att högsta 
möjliga miljöprestanda uppnås i samband med ombyggnationen
Vi välkomnar detta beslut om bostäder inom LSS och SoL samt 
daglig verksamhet, eftersom behovet är stort.
Det är av yttersta vikt att miljötänk vävs in redan från början för att 
skapa optimala lösningar - det gäller särskilt val av 
byggnadsmaterial, val som görs för energibesparing och 
egenproduktion av energi, för effektiv värme, kyla och ventilation, 
och för att avfallshantering och källsortering ska vara enkel och 
ändamålsenlig för boende i huset, för dem som ska arbeta där och 
för besökare. Kloka val i byggskedet betalar sig.

Sammanfattning av ärendet 
Det finns ett stort behov inom stadsdelsområdet av platser i 
särskilda boendeformer inom funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri. I Micasas planering för fastigheten Stranninge 1 i 
Tensta har bedömningen gjorts att lokalerna på Elinsborgsbacken 7 
inom fastigheten lämpar sig väl för ändamålet bostäder med särskild 
service. Förvaltningen planerar för att de fyra våningsplanen i 
huskroppen på ska inrymma bostäder inom LSS och SoL samt 
daglig verksamhet. Totalt beräknas 44 bostäder till en årskosntad av 
ca 5,08 mkr.

 
Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus Andersson 
(MP) , Linn Bessner (C) och tjänstgörande ersättaren Lars 
Hallberg (KD) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det.
 
Tjänstgörande ersättaren Karin Ploen (Fi) och Ghazal Saberian 
(SD) anslöt sig till M+L+MP+C+KD:s förslag.
 
Rashid Mohammed (V) och Anna Jonazon (S) ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.
 
 
Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 
nämnden hade beslutat att anta M+ L+ MP+ C+ KD:s förslag.
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Handlingar i ärendet
 300606 (Godkänd - R 1) Genomförandebeslut ny 

gruppbostad Elinsborgsbacken 7, fastigheten Stranninge 1 i 
Tensta

 ST 2020/118-4 §7 den 23 april 2020, Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd Inriktningsbeslut ny gruppbostad 
Elinsborgsbacken 7, fastigheten Stranninge 1 i Tensta

 300675 Utdrag protokoll 19015 Spånga-Tensta
 ST 2020/118-3 Hyresoffert hus 39
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§ 5
Utnämning av dataskyddsombud enligt brottsdatalagen 
ST 2020/314

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd utnämner Jessica Hillergård från C2 
Solutions AB till nämndens dataskyddsombud enligt 
brottsdatalagen.

Sammanfattning av ärendet 
Brottsdatalagen är tillämplig när nämnden behandlar 
personuppgifter för att verkställa vissa straffrättsliga påföljder inom 
socialtjänsten. Enligt brottsdatalagen ska nämnden utse ett eller 
flera dataskyddsombud som ska kontrollera att nämnden behandlar 
personuppgifter på ett lagligt och korrekt sätt. Förvaltningen 
föreslår att nämnden utser samma person som är dataskyddsombud 
enligt dataskyddsförordningen till dataskyddsombud enligt 
brottsdatalagen.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 296371 (Godkänd - R 1) Utnämnning av dataskyddsombud 

enligt Brottsdatalagen

Sida 10 (26)



Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Protokoll nr 6/2020

2020-06-16

§ 6
Ärendet utgår 
ST 2020/133
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§ 7
Revisionskontorets årsrapport 2019 för Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd 
ST 2020/233

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lämna yttrande till 
stadsrevisionen i enlighet med tjänsteutlåtandet.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen har tagit del av revisionskontorets årsrapport för 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd år 2019, dnr 3.1.4 -34/2020.

Den årliga revisionen omfattar bedömningar av verksamhetens 
ändamålsenlighet och ekonomi, intern kontroll samt bokslut och 
räkenskaper.

Revisionskontoret bedömer sammantaget att nämnden i allt 
väsentligt har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från 
ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Nämndens resultat för 
2019 bedöms i allt väsentligt vara förenligt med de mål som 
fullmäktige fastställt med undantag för inriktningsmålet En modern 
storstad med möjligheter och valfrihet för alla som uppnås delvis. 
Nämndens styrning, uppföljning och kontroll av verksamheten 
bedöms har varit tillräcklig. Bokslut och räkenskaper bedöms i alla 
väsentligt vara rättvisande samt följa gällande regler och god 
redovisningssed.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 299564 (Godkänd - R 1) Svar på revisionskontorets 

årsrapport 2019 för Spånga-Tensta stadsdelsnämnd
 ST 2020/233-4 Årsrapport 2019 Spånga-tensta 

stadsdelsnämnd - rapport från stadsrevisionen, nr 30, 2020 
(Dnr: 3.1.4-34/2020)
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§ 8
Avtalsuppföljning 2019 för Fritidsgården - House of 
Tensta 
ST 2020/302

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna 

avtalsuppföljningen av Stockholms Stadsmissions 
verksamhet House of Tensta avseende år 2019.

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra till 
förvaltningen att tillsammans med Stockholms Stadsmission 
arbeta för att utveckla och stärka verksamhetskvaliteten på 
House of Tensta under kvarvarande avtalstid.

Sammanfattning av ärendet 
Stockholms Stadsmission har sedan den 1 februari 2010 ansvarat 
för driften av fritidsgården House of Tensta, som ligger i Blå Huset 
i Tensta. Avtalet gällde till och med den 31 januari 2018 med 
möjlighet till förlängning och oförändrade villkor med två år i 
sänder. Den 18 januari 2018 sades avtalet upp vilket innebar att 
Stadsmissionen skulle driva verksamheten till och med 31 januari 
2020.

I maj 2019 kom parterna överens om att förlänga avtalet till den 31 
januari 2021. Under sista året ska verksamheten bedrivas i syfte att 
nå ökad kvalitet samt underlätta inför kommande 
verksamhetsövergång.

Under 2019 har den kontinuerliga uppföljningen och samverkan av 
arbetet mellan förvaltningen och House of Tensta förstärkts. 
Besöksantalet har minskat marginellt på total nivå men ökat för 
prioriterade målgrupper. Under kvarvarande avtalsperiod ska 
förvaltningen och Stockholms Stadsmission säkerställa efterlevnad 
av säkerhetsrutiner för en trygg, drogfri och säker miljö samt 
fortsätta utveckla verksamheten för prioriterade målgrupper.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 296368 (Godkänd - R 1) Avtalsuppföljning 2019 för Blå 

Huset - House of Tensta
 291758 Verksamhetsbera¨ttelse House of Tensta 2019
 294113 Protokoll avtalsuppföljning House of Tensta 2019
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§ 9
Delegeringar som gäller utreseförbud enligt LVU 
ST 2020/413

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden delegerar enligt 6 kap 37 § KL till sociala 

delegationen rätten att fatta beslut om
- ansökan hos förvaltningsrätt om utreseförbud enligt 31 b § 
LVU prövning av om utreseförbud ska upphöra enligt 31 c § 
LVU
- upphörande av utreseförbud enligt 31 c § LVU
- tillfälligt utreseförbud enligt 31 d § LVU
- för viss resa tillfälligt undantag från utreseförbud enligt 31 
i § LVU

2. Stadsdelsnämnden förordnar enligt 31 d § 2 st LVU 
ordföranden i sociala delegationen Annika Rosenberg (M), 
vice ordföranden i sociala delegationen Rashid Mohammed 
(V) och ledamoten Markku Sirviö (M) med rätten att under 
återstoden av år 2020 fatta beslut om tillfälligt utreseförbud.

3. Stadsdelsnämnden delegerar enligt 6 kap 37 § KL till 
ordföranden i sociala delegationen Annika Rosenberg (M), 
vice ordföranden i sociala delegationen Rashid Mohammed 
(V) och ledamoten Markku Sirviö (M) rätten att under 
återstoden av år 2020 fatta beslut om upphörande av 
tillfälligt utreseförbud enligt 31 g § LVU.

4. Beslut som fattas enligt punkt 1 ovan anmäls till nämnden i 
sociala delegationens protokoll. Beslut som fattas enligt 
punkt 2 och 3 ovan anmäls till sociala delegationen, vars 
protokoll anmäls till stadsdelsnämnden.

5. Under förutsättning att nämnden beslutar enligt punkt 1-3 
ovan görs tillägg i nämndens delegeringsförteckning.

Sammanfattning av ärendet 
Den 27 maj 2020 fattade riksdagen beslut som möjliggör 
utreseförbud för att skydda barn från att föras utomlands i syfte att 
ingå barnäktenskap eller att könsstympas. Den nya bestämmelsen 
återfinns i lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga, 
LVU, och träder i kraft den 1 juli.

De nya lagrummen i LVU innebär att stadsdelsnämnden behöver ta 
ställning till vilken instans som ska fatta beslut när ett ärende blir 
aktuellt. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om 
delegeringar och förordnanden enligt ovan.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
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Särskilt uttalande
Ghazal Saberian (SD) lade fram ett särskilt uttalande.
 
"Särskilt uttalande 
Sedan Sverige i mitten av 1970 -talet beslutades omvandlas till ett 
mångkulturellt samhälle utan några krav på assimilation till 
majoritetssamhällets kultur och normer, har en del oönskade och 
förtryckande värderingar tillåtits att ta plats i vardagen. Det innebär 
att 1 000 tusentals barn inte åtnjuter den personliga frihet som skall 
vara garanterad alla svenska medborgare, särskilt barn.
År efter år har barn förts ut ur Sverige för att uppfostras, giftas bort 
eller könsstympas. Förtrycket har varit omfattande, uppenbart och 
synligt men de krafter som velat få tillstånd en förändring har inte 
fått gehör. Snarare har de ifrågasatts och anklagats för intolerans 
och för att ha en dålig människosyn.
Den 27 maj 2020 togs så ett, av oss, efterlängtat riksdagsbeslut om 
att implementera lagbundna verktyg för att kunna bekämpa det 
kulturella hedersförtrycket. För verkställigheten av den nya lagen, 
som för stadsdelsnämnden innebär utfärdande eller återkallande av 
utreseförbud, föreslås stadsdelsnämndens sociala delegation 
ansvara, i vilket Sverigedemokraterna instämmer.
I sammanhanget vill vi återigen påpeka att Sverigedemokraterna 
inte har någon plats i den sociala delegationen, trots att vi har en 
ordinarie ledamotsplats i nämnden. När nämnden sammansättning 
ändras efter ett val och ett nytt parti får in en eller flera ordinarie 
ledamöter, borde det falla sig naturligt att den sociala delegationens 
sammansättning ändras för att spegla valresultatet så att alla väljares 
intressen kan tas till vara i de viktiga frågor som den sociala 
delegationen handhar".
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§ 10
Månadsrapport - Ekonomi 
ST 2020/1

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport.

Sammanfattning av ärendet 
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 
resultatöverföringar. Prognoserna innehåller flera 
osäkerhetsfaktorer med anledning av den pågående 
Coronapandemin med sjukdomen Covid-19. Epidemin har, i likhet 
med omvärlden, på ett omfattande sätt påverkat nämndens 
verksamheter, medarbetare, invånare och näringsidkare på kort tid. 
De verksamhetsmässiga och ekonomiska konsekvenserna är i 
dagsläget svåra att överblicka. Med stor sannolikhet kommer krisen 
att förändra nämndens förutsättningar under en längre period. 
Redovisning av konsekvenserna för nämnden skickas till 
stadsledningskontoret veckovis och kommer på motsvarande sätt 
som i tertialrapport 1 att rapporteras mer utförligt i samband med 
tertialrapport 2.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
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§ 11
Anmälan av avtalsuppföljning av socialtjänst och LSS-
verksamhet – Årsrapport 2019 
ST 2020/283

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger avtalsuppföljning av 
socialtjänst och LSS verksamhet – Årsrapport 2019 till 
handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden har överlämnat avtalsuppföljning av socialtjänst och 
LSS-verksamhet – Årsrapport 2019 till samtliga stadsdelsnämnder 
för kännedom.

Socialnämnden ansvarar för stadsövergripande valfrihetssystem 
enligt lag om valfrihetssystem (LOV) och upphandlingar enligt lag 
om offentlig upphandling (LOU) inom socialtjänst och LSS-
verksamhet. Vidare ansvarar socialnämnden för uppföljningen av 
dessa. Det samlade resultatet av de uppföljningar som genomförts 
sammanställs i en årsrapport.

Avtalsuppföljning av socialtjänst och LSS-verksamhet – Årsrapport 
2019 innehåller information om vilka uppföljningar som 
socialförvaltningen genomfört inom LOV och LOU under året samt 
resultatet av dessa. I rapporten finns också en beskrivning av hur 
socialförvaltningen arbetar med uppföljningar och en presentation 
av en ny strategi för uppföljning som implementerats 2020.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 297871 (Godkänd - R 1) Anmälan av avtalsuppföljning av 

socialtjänst och LSS-verksamhet - Årsrapport 2019
 ST 2020/283-3 Avtalsuppföljning av socialtjänst och LSS-

verksamhet Dnr 2.11.6-199/2020 

Sida 18 (26)



Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Protokoll nr 6/2020

2020-06-16

§ 12
Meddelande från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
om tillsyn vid Spånga-Tensta stadsdelsnämnd gällande 
ärenden som rör familjerätt 
ST 2019/552

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger beslutet till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Inspektionen for vård och omsorg (IVO) har enligt 13 kap. 1 § 
socialtjänstlagen (2001:453) tillsyn över kommunernas socialtjänst. 
Varje år genomför IVO tillsyn av flera av socialtjänsternas 
verksamheter. Under början av 2020 genomförde IVO en tillsyn av 
ärenden gällande familjerätt vid sex kommuner och 
stadsdelsnämnder där Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ingick.
Tillsynen omfattade en granskning av nämndens handläggning av 
vårdnad-boende och umgängesutredningar inom familjerätten. IVO 
har inte uppmärksammat några brister i tillsynen av Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd och har beslutat att avsluta ärendet.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 300602 (Godkänd - R 2) Anmälan av beslut från 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) gällande tillsyn av 
familjerätten inom stadsdelsnämnden för Spånga-Tensta

 ST 2019/552-2 Beslut gällande tillsyn av familjerätten inom 
stadsdelsnämnden för Spånga-Tensta
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§ 13
Anmälan av Stockholms stads förskoleundersökning 
2020 
ST 2020/313

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga Stockholms stads 
förskoleundersökning 2020 till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Under 2020 har Origo Group på uppdrag av Stockholms stad 
genomfört brukarundersökningar i kommunal och fristående 
förskola samt inom pedagogisk omsorg. Den totala svarsfrekvensen 
för Spånga-Tensta stadsdelsområde för 2020 är 67 procent. För de 
kommunala förskolorna i Spånga-Tensta är svarsfrekvensen 70 
procent. Svarsfrekvensen i Spånga-Tensta är högre än stadens totala 
resultat. Dock är svarsfrekvensen lägre än föregående år, vilket är i 
likhet med staden. En lägre svarsfrekvens kan bero på den pågående 
pandemin Covid-19. En annan orsak kan vara att 
svarspåminnelserna till vårdnadshavarna i större utsträckningen än 
tidigare skickades direkt till vårdnadshavarna och inte som tidigare 
år delades ut till vårdnadshavarna av förskolan.

Undersökningen är en totalundersökning och riktas till samtliga 
vårdnadshavare med barn i förskola i Stockholms stad. 
Undersökningen består av 29 frågor fördelade inom fem olika 
områden; ”sammanfattande omdöme”, ”utveckling och lärande”, 
”normer och värden”, ”samverkan med hemmet” samt ”kost, rörelse 
och hälsa”.

För Spånga-Tenstas kommunala förskolor har nöjdheten ökat med 
en till tre procentenheter inom samtliga fem områden. Inom 
områdena ”sammanfattande omdöme” och ”samverkan med 
hemmet” ligger Spånga-Tenstas resultat över stadens 
genomsnittliga resultat.

En djupare analys av förskoleundersökningens resultat kommer att 
redovisas på nämndmötet i september 2020.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 296369 (Godkänd - R 1) Anmälan av Stockholms stads 

förskoleundersökning 2020
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 294513 Stockholms stads förskoleundersökning 2020 staden 
totalt

 294516 Stockholms stads förskoleundersökning 2020 
Spånga-Tensta stadsdelsrapport kommunal regi rangordnade 
enheter
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§ 14
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
maj 2020 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.
 

Sammanfattning av ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
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§ 15
Anmälan av protokoll för näringslivsrådet 
ST 2020/3

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Protokoll från den 6 april 2020 anmäls.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ST 2020/3-1 Protokoll - Spånga-Tensta näringslivsråd april 

2020
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§ 16
Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan 

av inkomna protokoll med mera, § 16 bilaga 1, till 
handlingarna.

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen 
i uppdrag att bereda Rashid Mohammed (V), Anna Jonazon 
(S) och Karin Ploen (Fi) skrivelser och återkomma till 
nämnden.

 
Ärendet
I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 
16 bilaga 1.
 
Utöver det anmäldes tre skrivelser på sammanträdet.
 
Skrivelse av Rashid Mohammed (V), Anna Jonazon (S) och Karin 
Ploen (Fi): Skrivelse om digital omställning.
 
Skrivelse av Rashid Mohammed (V), Anna Jonazon (S) och Karin 
Ploen (Fi): Skrivelse om utvecklingsplan för Tensta Träff och 
området i närheten.
 
Skrivelse av Anna Jonazon (S) och Karin Ploen (Fi): Skrivelse om 
åtgärder mot rasism och diskriminering.
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
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§ 17
Kurser och konferenser 
Inget togs upp.
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§ 18
Anmälan av protokoll och domar/beslut 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger protokollen till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Protokoll från sociala delegationen den 9 juni 2020 och den 11 juni 
2020 samt från stadsdelsnämndens slutna del den 28 maj 2020 
anmäls.

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
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